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KOHTLA-JÄRVE SLAAVI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL nr. 1-5/8 

Kohtla-Järve                                                                                                              29.08.2023.a 

Hoolekogu koosoleku algus: 17.30 
Hoolekogu koosoleku lõpp: 19.30 
Hoolekogu koosoleku juhataja: Svetlana Vladimirova, kooli direktor 
Hoolekogu koosoleku protokollis: Veroonika Shirokova, hoolekogu liige 
Hoolekogu koosoleku töös osales 6 liiget: Ilona Kekla, Julya Salmina, Veroonika Shirokova, Anna 
Pivneva, Roman Špitšikov, Tatjana Orlova 
Hoolekogu kutsutud: Julia Kropatševa 
 
 
Kinnitatud päevakord: 
 

1. 2022.-2023.õa töötulemuste ja ülesannete täitmise aruande läbiarutamine ja ettepanekute 
tegemine kooli juhtkonnale kooli õppe-ja kasvatustegevuse parandamiseks. 

2. Kooli õppekava 2023.-2024.õa muudatuste läbiarutamine ja arvamuse andmine kooli 
õppekava ning selle muudatuste kohta. 

3. Kooli uueks õppeaastaks valmidus. 
4. Õpilaste arvu suurenemine klassides. 
5. Hoolekogu 2022.-2023. õppeaasta tegevuse aruanne 
6. Muud küsimused.  

 
 
1. 2022.-2023.õa töötulemuste ja ülesannete täitmise aruande läbiarutamine ja ettepanekute 
tegemine kooli juhtkonnale kooli õppe-ja kasvatustegevuse parandamiseks. 

Ettekandja Julia Kropatševa-õppejuht.  

Õppejuht andis ülevaade eksamitulemustest ning võrdles neid Kohtla-Järve linna keskmise 
tulemusega: 

1. Eesti keel kui teise keelena eksamitulemused tavaklassis oli nõrgem võrreldes linna keskmise 
tulemusega, kui keelekümblusklassis oli linnaga võrreldes paremad tulemused. 
2. Matemaatika eksamitulemused keelekümblusklassis olid ka linnaga võrreldes suuremad. 
3. Füüsika eksami valijate arv oli väike, kuid keskmine tulemus oli suurem kui 70%. 
4. Keemia eksami valis 1 õpilane, kuid tulemus oli kehv. 
Üldiselt õpilaste eksamihinded olid vastavuses nende aastahinnetega. 
 
Kevadel tegi haridusjärelevalve komisjon koolile ettekirjutused ja soovitused koos tähtaegadega. 
Kool omalt poolt viis kõik parandused ja muudatused sisse. Kuupäevaga 29.08 tuli ametlik kiri, et 
ettekirjutused on maha võetud ning menetlus on lõpetatud. 
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2. Kooli õppekava 2023.-2024.õa muudatuste läbiarutamine ja arvamuse andmine kooli 
õppekava ning selle muudatuste kohta. 
Ettekandja Julia Kropatševa-õppejuht.  

Õppejuht Julia Kropatševa tegi lühikokkuvõte õppekava muudatuste õiguslikest alustest ning selgitas, 
mis osas Kohtla-Järve Slaavi Põhikooli õppekava kajastab kooli eripära. Kohtla-Järve Slaavi 
Põhikooli õppekava üldosa 7. jagu lõige “Kokkuvõtva hindamise põhimõtted” teine punkt 
muudetakse ja sõnastatakse järgmiselt: “Perioodi hinne pannakse välja I, II, III trimestri lõpul antud 
perioodi jooksul vähemalt kolme õpiülesande eest saadud hinde alusel.” 

Kohtla-Järve Slaavi Põhikooli õppekava üldosa 11. jagu “Õpetajate koostöö ja töö planeerimise 
põhimõtted” lõige 1 ja lõige 4 muudetakse ja sõnastatakse järgmiselt: 
Lõige 1. “… Kõik aineühendused moodustavad ainenõukogu, mille tööd koordineerib õppejuht. 
… 
Ainenõukogu koosolekud toimuvad kord kuus - teisel esmaspäeval kl 14-15. 
Aineühenduse koosolek toimub kord kuus - teisel teisel teisipäeval, kus aineühenduse juhataja 
edastab ainenõukogus jagatud info, koordineerib õpetajate vastastikune kogemuste vahetus.” 
Lõige 4. “Õpetaja koostab õppetöö korraldamiseks aineplaan lähtudes kooli õppekava üldosast ja 
ainekavast. Aineplaan on kooli õpetajatele/juhtkonnale kättesaadavad Google Drive keskkonnas 
õpetajate töökaustas enne trimestri algust.” 
 
Arutelu käigus hoolekogu esimees Anna Pivneva tegi ettepaneku formuleerida kooli hoolekogu 
arvamus Kohtla-Järve Slaavi Põhikooli õppekava muudatuste kohta: Kohtla-Järve Slaavi Põhikooli 
õppekava on suunatud õpilaste arengu toetamiseks ning on heaks aluseks õppe- ja kasvatustegevuse 
korraldamiseks koolis. 
 
Otsus: Heaks kiita kooli õppekava muutmist. 

Hääletamine: poolt 6, vastu 0, erapooletud 0. 

 

3. Kooli uueks õppeaastaks valmidus. 

Ettekandja Svetlana Vladimirova - direktor. 
Kokku koolis selle õppeaasta algusega hakkab õppima 398 õpilast. Maksimaalne õpilaste arv klassi 
on 24 õpilast. Klasside keskmine täituvus on 16.5 %. Kokku on 39 õpetajad ning 33 spetsialisti ja 
personaali. Seega kokku on 72 töötajad. 
Svetlana Vladimirova andis ülevaade igas klassis õpilaste arvu kohta ning nimetas klassijuhatajad. 

Samuti oli esitletud koolivaheajad ja trimestrite kuupäevad: 

Koolivaheajad: 

I 23.10.2023 - 29.10.2023 

II 21.12.2023 - 07.01.2024 

III 26.02.2024 - 03.03.2024 

IV 22.04.2024 - 28.04.2024 

V 13.06.2024 - 31.08.2024 

Trimestrid: 

I 01.09.2023 - 26.11.2023 

II 27.11.2023 - 03.03.2024 

III 04.03.2024 - 12.06.2024 
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Samuti Svetlana Vladimirova rääkis Aktusest, mis toimub 1.septembril kell 10.00 hea ilmaga õues ning 
vihmase ilmaga koolimajas (1. ja 9. klassid aulas ning teistel klassidel toimuvad klassijuhataja tunnid). 
Õppimine algab 4.septembrist tunniplaani järgi ning toitlustamine koolisööklas. 

 

4. Õpilaste arvu suurenemine klassides. 

Ettekandja Svetlana Vladimirova - direktor. 
Svetlana Vladimirova tõi välja millises klassis on vaja suurendada õpilaste arv. Kokku oli esitatud 5 
klassi: 

1.D – 12 õpilast 
5.A – 26 õpilast 
6.A – 26 õpilast 
7.D - 7 õpilast 
9.B – 25 õpilast 

Direktor selgitas, et 1.D klass on eriklass, kus õppimine toimub Rajaleidja otsuse järgi. Selles klassis on need 
õpilased, kellel on tehtud otsus klasside kohta kuni 6 õpilast. Analoogiliselt on 7 D klass. Teiste klasside puhul 
on piirnorm kuni 24 õpilast. 
Svetlana Vladimirova selgitas iga punkti väga põhjalikud. 
 

Otsus: Kinnitada õpilaste arvu suurendamist klassides. 

Hääletamine: poolt 6, vastu 0, erapooletud 0. 

5. Hoolekogu 2022.-2023. õppeaasta tegevuse aruanne. 

Ettekandja Anna Pivneva – hoolekogu esimees. 
Anna Pivneva töötas läbi kõik hoolekogu protokollid. Rääkis, et hoolekogu on tehtud aasta jooksul 
väga palju tööd, oli arutatud kõik väga tähtsad teemad. Tema jäi hoolekogu tööga rahul. 
2022-2023 õppeaastal Kohtla-Järve Slaavi Põhikool on oma tegevuses endiselt edukas, kiire ja ettevõtlik. 
Liigub eesmärkide poole sihikindlalt, kasutades olemasolevaid ressursse strateegiliselt ja läbimõeldult ning 
otsib ka uusi võimalusi arenguks.  
Edukalt viiakse läbi muudatusi. 
Kooli juhtkond reageerib õigeaegselt informatsioonile, mis puudutab koolielu paremaks muutmist ja annab 
endast parima probleemide lahendamisel, informatsiooni vastuvõtmisel ja murekohtadega tegelemisel. 
Informatsioon kooli juhtkonna ja Hoolekogu liikmete vahel liigub väga hästi. Koosolekud toimusid 
regulaarselt, koolijuhtkond oli abiks ning tagas Hoolekogu järjepidevat tegutsemist. 
 

6. Muud küsimused. 

Ettekandja Svetlana Vladimirova - direktor. 

6.1 Kooli direktor Svetlana Vladimirova teatas, et 9.klassis eksamid hakkavad toimuma natuke varem 

võrreldes eelmiste aastatega. See on tehtud selleks, et gümnaasiumi sisse astumisel arvestatakse need 

eksami tulemused. 

6.2 Septembris tuleb uuesti kinnitada hoolekogu koosseisu. 

6.3 Lapsevanemate üldkoosolek toimub 06.09 kell 17.30 kooli aulas. 
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6.4 Toitlustamine tasu koolisööklas perioodil 01.09-31.12.2023 jääb samaks, ehk 1.20 eurot. 

6.5 Järgmine koosolek toimub septembrikuus.  

 

/allakirjutatud digitaalselt/    /allakirjutatud digitaalselt/ 

Anna Pivneva      Veroonika Shirokova 

Hoolekogu esimees     Protokollija 


